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Veel steun voor ons plan Warmtepomp
voor iedereen op buurtbijeenkomsten

In juni hebben we twee bijeenkomsten 
georganiseerd in onze buurt om bewoners  
bij te praten over het plan “Warmtepomp 
voor iedereen”. 

Ieder huishouden had een uitnodiging voor 
de bijeenkomsten ontvangen en ook een 
samenvatting over het plan. Maar een echt 
goed beeld krijg je pas als je de toelichting 
op de bijeenkomst hoort en je eigen vragen 
kunt stellen.

Bijna 1/3 van de huishouden nam deel

Uit de cijfers blijkt een opkomst van (32%) 
van de huishoudens uit onze buurt. Dat is  
best veel. En veel meer dan de gemeente 
bereikt met bijeenkomsten over aardgasvrij 
in Overvecht-Noord.

Alle deelnemers aan de bijeenkomsten 
hebben  (per huishouden) een enquête 
ingevuld om aan te geven hoe zij tegen ons 
plan aankijken. Na de zomer zullen we daar 
uitgebreider verslag van doen. 

Voorlopig valt vooral op, dat ons plan op 
veel steun kan rekenen onder deelnemers  
van de 2  bijeenkomsten en dat de meeste 
deelnemers aansluiting op stadsverwarming
niet zien zitten.

Bewoners hebben ook nog wel veel vragen. 
Een veel gehoorde vraag was: Hoe kunnen 
we het voor iedereen haalbaar maken?? 

Voor ons als kernteam betekent deze uitslag een steun 
in de rug. Maar op basis van deze uitslag kunnen we 
nog (te) weinig zeggen over het draagvlak in de hele 
Vechtzoombuurt. 

Samenwerking met de Klopvaartbuurt

Wij werken samen met het buurtinitiatief 
Klopvaartbuurt Aardgasvrij aan het plan. Ook zij 
hebben in hun buurt bijeenkomsten georganiseerd. 
In de twee buurten samen hebben 100 huishouden 
deelnenomen en een enquête ingevuld.

 Samen met het kernteam Klopvaartbuurt Aardgasvrij 
denken we na hoe we een beter beeld kunnen krijgen 
van het draagvlak in de gehele buurt. 

Draagvlak onderzoeken samen met de gemeente

Wij zouden dit het liefst samen met de gemeente  
gaan onderzoeken. De gemeente moet namelijk in 
november dit jaar ook een beeld krijgen van het 
draagvlak voor aansluiting op de stadsverwarming. 

Een deel van de bewoners in onze bijeenkomsten gaf 
aan datze het lastig vinden nu al een keuze te maken. 
Want het is nu nog niet bekend hoe het aanbod van de
gemeente voor stadsverwarming er uit komt te zien. 
Daarom zou het goed zijn als bewoners beide plannen 
in november  met elkaar kunnen vergelijken. Dat 
vinden wij ook als kernteam belangrijk. Bewoners 
moeten kunnen kiezen.

Gesprekken over samenwerking met de gemeente 
verlopen op dit moment helaas vrij moeizaam. In 
september praten we opnieuw met de gemeente.
Nu eerst vakantie, later volgt meer informatie.


